

Title (en)
80ft container transport carriage

Title (de)
80ft-Containerertragwagen

Title (fr)
Wagon porte-container 80 pieds

Publication
EP 2634062 A1 20130904 (DE)

Application
EP 13155662 A 20130218

Priority
AT 500462012 A 20120229

Abstract (en)

The 80-feet container transport carriage has multiple four-wheeled bogies (2) with two 40-feet wagons (1) and a wagon frame (4), which are provided with container spigots. The 40-feet wagons are connected with each other by a close coupling (3), and each 40-feet wagon has two four-wheeled bogies. The carrier spigots are arranged on the wagon frame of each 40-feet wagon, such that per 40-feet International organization for standardization (ISO) container (7) up to 20-feet ISO container is transportable at two pairs of container spigots.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen 80ft-Containerertragwagen mit mehreren zweiachsigen Drehgestellen (2) bestehend aus zwei miteinander verbundenen 40ft-Waggons (1) mit Waggonrahmen (4), welche mit Containerzapfen (5, 5', 5", 5'') versehen sind. Die beiden 40ft-Waggons (1) sind über eine Kurzkupplung (3) miteinander verbunden, wobei jeder 40ft-Waggon (1) zwei zweiachsige Drehgestelle (2) aufweist. Der erfindungsgemäße 80ft-Containerertragwagen ist auf besonders variable Weise zum Transport von ISO-Containern und von nicht genormten Containern einsetzbar.

IPC 8 full level
B61D 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP)
B61D 3/20 (2013.01)

Citation (search report)

- [XJ] DE 102009016741 A1 20101021 - DEUTSCH ZENTR LUFT & RAUMFAHRT [DE]
- [Y] EP 0727338 A2 19960821 - BARTEL MANFRED [DE]
- [Y] DE 9212941 U1 19921210
- [Y] EP 0645293 A1 19950329 - DAIMLER BENZ AG [DE]
- [A] DE 4235612 A1 19940428 - GRAAFF GMBH [DE]
- [A] EP 1452418 A1 20040901 - BARTEL MANFRED [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2634062 A1 20130904; AT 512797 A1 20131115

DOCDB simple family (application)

EP 13155662 A 20130218; AT 500462012 A 20120229